State University of Trade and Economics (UKR) vs Paulista University (BRA)
2025年9月24日15:30，大连2025年国际大体联足球世界杯男子组四分之一决赛在大连足球青训基地7号场展开，乌克兰国立经贸大学对阵巴西保利斯塔大学，开场第8分钟，乌克兰队6号球员率先进球，第14分钟，巴西队11号球员进球，扳平比分，第52分钟，巴西队5号球员进球，第90分钟，巴西队9号球员进球。最终全场比赛结束，乌克兰国立经贸大学1:3不敌巴西保利斯塔大学，此役，巴西保利斯塔大学球员发挥出色，成功斩获3球。年轻球员们用实力证明热爱，为大家呈现了一场满是青春活力的精彩足球盛宴！

At 15:30 on September 24, 2025, Men's Quarter-Finals of Dalian 2025 FISU University World Cup Football kicked off at Field #7 of Dalian Football Youth Training Centre, with State University of Trade and Economics (UKR) taking on Paulista University (BRA). In the 8th minute of the match, Player No. 6 of the Ukrainian team scored the first goal. In the 14th minute, Player No. 11 of the Brazilian team scored, leveling the score. In the 52nd minute, Player No. 5 of the Brazilian team scored. In the 90th minute, Player No. 9 of the Brazilian team scored. State University of Trade and Economics (UKR) lost 1-3 to Paulista University (BRA). In this match, the players of Paulista University (BRA) performed brilliantly and successfully scored 3 goals. The young players proved their passion with their ability, presenting a wonderful football feast full of vitality to everyone!
